
種籽玩學谷華德福尼泊爾學校工程進度報告-2021年12月

種籽玩學谷華德福學校的信念是「給孤兒和街童一所學校，讓孩子 健
康快樂地成長」，讓尼泊爾的孤兒及貧困街童都享有平等獲得教 育的
權利。這裡不僅是一所學校，更是尼泊爾貧困街童、孤兒及受 天災影
響的兒童生命故事獲改寫的希望。

 學校的核心理念是「以人為本」，依據學生的發展階段，以其意志、 
情感、思考的發展需求為目標，令身體、心靈和精神平衡和諧發展， 
最終成為具創造力、道德感、責任感和獨立思維的人。 

一、校舍工程報告

種籽玩學谷華德福尼泊爾學校校舍營建工程，已完成整體結構工程。
現正進行外牆及窗戶木作裝潢及穹頂靜修中心蓋建工程，學校預計明
年九月完成。

 



 Ankuran Waldorf Playspace Inspired  School Project Progress Report 
- December 2021

The belief of Ankuran Waldorf  Playspace Inspired School  is " 

We built and established Ankuran Waldorf Playspace Inspired  School. We work closely with our local 
operational partner KRMEF  to provide an inclusive and holistic education for 199 children aged 
between five and twelve  through KRMEF. Most of these children are the first in their families to 
attend school. Our approach at KRMEF ensures that all students are supported to learn and develop a 
range of academic and life skills which will enable them to make choices about their futures. 

Ankuran, which is the Nepali word for ‘sprouting seed’, is serving as a kindergarten and school for 
local children. We are looking to enrich the lives of the children through Waldorf inspired educational 
programs. We seek to nurture each child in our care so he or she may freely develop into a healthy, 
happy and wholesome human being. Through education, we also seek to prepare the children to meet 
society with self-confidence, critical thinking skills, and a sense of social responsibility. It is our hope 
they will use the skills and knowledge they will have gained here to serve the well-being of their 
community in the future.

Waldorf education is a unique and distinctive educational approach practiced in the largest group of 
independent, non-denominational private schools in the world. Waldorf schools offer a broad and 
balanced curriculum that is artistically structured to respond to the developmental needs of the children. 
so that the body, mind and spirit balance and harmonious development, and ultimately become a 
creative, moral, responsible and independent thinking people. 

1. School Building Project Report

The construction of the school building of the Ankuran Waldorf has completed the overall structural 
works. The construction of the exterior wall and window wood decoration and the construction of the 
Dome Mediation  centre is underway and is expected to be completed by September next year.
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Ｃｏｎｓｔｒｕｃｔｉｏｎ　P r o g r e s s

If we put our head, heart and hands in working for the community, anything is possible.Krishna 
Gurung(Founder of KRMEF)

種籽玩學谷華德福學校(尼泊爾)建校進展實況

一所種籽華德福學校 籌建中

　





Work in Progress (Pictures and description)
North West view Building “B”                                  North East view Building “B”



Work in Progress
Brick soling wok for the block “B”



Wall and window work Block “B”.



Wall and window work Block “B”.



Measurement for Dome on the Block “B” rooftop



Infinite Gratitude

Hand-in-Hand initiated by KRMEF Nepal and Hong Kong Playspace Charity Organization 

and IDLE FlowerArt Museum(Soical Enterprise) with  Fund raising aim at of HK$1.78 

million, Thanks a lot to the generosity of donation, a total of HKD $1,125,793.93 has been 

raised from February 2018  at the end of April 2021, and part of the project has been 

disbursed total  HKD$1,171,225.ｏｎ 16 September 2019 and 16 August 2021 respectively, 

hong Kong Playspace Charity Organization has remitted HK$520,000 to a KRMEF partner 

institution in Nepal to build a school project.

Thanks a lot for BFMF donation HKD 500,000 for the school construction project. Thank you 

to the Chairman of KRMEF for leading the staff to strictly control the quality of the 

construction. Thank you to Ms Eva Chan, she is a social worker in Macau, She kindly support 

to the Nepal school construction project in fundraising donations in Macau. We would like to 

thank Mr Keith Chan he is a volunteer engineer consultant of the Institution to provide 

professional advice on the school project.Thank you Little Half Studio Charity Bag 

Fundraising Project. Thank you all of the well-wishers who donation, All of your donations 

are your blessings and support for the street children and orphans in Nepal, your kindness 

heart gives us great encouragement. We will use it with caution to live up to your kindness!

Thank you your kindness donation for this meaningful school project in Nepal. We will be a 

great encouragement to the institution and all the teachers and students of KRMEF Nepal!

Thank you your kindness donation for this meaningful school project in Nepal. We will be a 

great encouragement for all the teachers and students of KRMEF Nepal!



無限感恩

由尼泊爾KRMEF和香港玩學谷慈善機構及IDLE花香藝術館聯合發起籌募建

校目標為港元178萬港元，感恩善心人士的慷慨解囊，自2018年2月至2021

年4月底為止，共籌款$1,125,793.93元，已支出部分工程款共$1,171,225元。

香港玩學谷慈善機構已經分別於2019年9月16 日及2021年8月16日匯款 52萬

港元到尼泊爾KRMEF合作伙伴機構營建學校工程。

感謝馮兆禹基金會捐款50萬作建校工程。感謝KRMEF主席率領員工，對施

工品質嚴加把關。感謝澳門社工陳惠貞小姐全心全力支持尼泊爾建校工程

於澳門展開籌募捐款活動。感謝本機構的義務工程師顧問陳曉滌先生，無

私的支持提供工程書面鑑察建議。感謝小半工作室慈善背包籌款項目的支

持。感謝所有捐款的善心人士，您的每一筆捐款，都代表著您對尼泊爾貧

困街童及孤兒的祝福和支持，這給我們無比的鼓舞！我們將會審慎使用，

以不辜負您的厚意！

近期多有善心人士，垂詢工程進度與所需費用，因茲簡報如上。鑑於全球

疫情影響校舍營建工程費由原本開支預算為178萬港元，現通賬後修訂預

算為2,320,269萬港元，凡有見聞者，無論是共襄盛舉，還是隨喜贊助，都

將是本機構和全體尼泊爾KRMEF師生的莫大鼓勵！



誠邀您立即行動！

捐款方式：轉帳或劃線支票

機構名稱：玩學谷有限公司 (Playspace Limited)

慈善團體檔案編號：91/15075

捐款帳號：匯豐銀行 747-035640-838

東亞銀行 015-267-68-00550-6

捐款後請將入數紙連同姓名、聯絡電話，電郵至

playspacehk@gmail.com

記錄和跟進，捐款港幣100元或以上可獲發免稅收
據（僅香港居民適用）。

查詢：

電郵playspacehk@gmail.com

地址：香港荃灣大河道99號1803-04室



We invite you support now. 
Donation method: Transfer or crossed cheque

Support us：Playspace Limited

IRD File No：91/15075

Please deposit into our

 HSBC Bank Account: 747-035640-838

 Bank of East Asia: 015-267-68-00550-6

Please mail, email to playspacehk@gmail.com the bank slip to 
Playspace. Please remark donors name, email address & contact 
phone number.

Record and follow up, donations of HK$100 or above will be 
issued with a tax exemption receipt (for Hong Kong residents 
only).

Inquire 

Email: playspacehk@gmail.com

Address：Units 03-04, 18/F., 99 Plaza, No. 99 Tai Ho Road, Tsuen 
Wan, N.T., Hong Kong


